

ACKNOWLEDGEMENTS

The CPSA wishes to acknowledge the assistance of the Social Sciences and Humanities Research Council of Canada in providing funds for the Travel Grants Programme and in supporting the various activities of the Association.

We are also grateful to the Social Science Federation of Canada for grants to help fund our special theme session and the sessions organized in co-operation with other societies.

The Association is grateful for the hospitality of the University of Calgary and the Department of Political Science.

As Programme Chair, I wish to thank the members of my Programme Committee for their enthusiasm, hard work and ingenuity. They have been a wonderful Committee with which to work. Special thanks go to Avigail Eisenberg for organizing the Plenary and to Keith Archer for the local arrangements. I am also very grateful for the untiring support of Michelle Hopkins, and her ability to organize the immense amount of material required for these meetings. She deserves far more credit than she receives for the success of the Annual Meetings.

REMERCIEMENTS

L'Acsp tient à exprimer sa reconnaissance au Conseil de recherches en sciences humaines du Canada pour les fonds consentis dans le cadre du programme de subventions pour frais de déplacement, ainsi que pour le soutien accordé par le Crsh aux diverses activités de notre association.

Nous remercions également la Fédération canadienne des sciences sociales des subventions qu'elle nous a consenties en vue de nous permettre d'organiser la séance du thème spécial et les séances en collaboration avec d'autres sociétés.

L'Acsp remercie en outre l'University of Calgary et son département de science politique pour son hospitalité.

À titre de président du comité du programme, je veux remercier les membres de mon comité du programme pour leur enthousiasme, leur ingénuité et l'excellent travail. Des remerciements tout particuliers doivent être adressés à Avigail Eisenberg pour l'organisation de la séance plénière ainsi qu'à Keith Archer pour les arrangements locaux. Je me dois aussi de souligner l'appui infatigable de Michelle Hopkins ainsi que son habileté organisationnelle. On ne reconnaîtra jamais assez le rôle important qu'elle joue dans le succès des réunions annuelles.